
 

 

 

 

 
 

 Kraków, 18 marca 2025 r. 

 

Interpelacja 

 

 Prezydent Miasta Krakowa 

 Aleksander Miszalski 

 

W sprawie: roweru miejskiego 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

proszę o informację, czy w 2025 r. na terenie Krakowa będzie dostępny system roweru 
miejskiego w oparciu o naliczanie minutowe, czy też nadal rozwiązanie na wzór 
istniejącego kiedyś roweru miejskiego Wavelo będzie niedostępne? 

Postulat powrotu dawnego systemu wynajmu roweru miejskiego powraca co roku i 
wiem, iż również Pan Prezydent był zwolennikiem takowego rozwiązania, dlatego 
proszę o informację, kiedy takie rozwiązanie zostanie przywrócone?  

 

     Z poważaniem, 
 /-/ Łukasz Maślona 


